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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

A: You've decided that you definitely want to purchase this particular one?
您已经决定了肯定是要购买这个啦?

B: To be honest, I haven't really done much research.

老实说，我还真没有仔细研究过。

A: I would recommend that you at least glance through these brochures, just to make sure that you have selected the right policy for you. Take your time, Sir.

我想建议您至少看一遍这些小册子，以确保您选择了正确的险种。别着急，先生。

B: Thanks for your advice, after going through all of these materials I've decided not to go with my initial choice.

谢谢你的建议，看完了所有这些材料后，我已经决定不买我当初看中的那个险种。

A: Of course, Sir. If I could have your details again and your ID, I'll check them and we can go on.

当然，先生。能否请您再把您的详细信息给我，还有您的身份证，我要检查一下，然后我们可以继续办理了。
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